
Zápisnica z komisie cestovného ruchu a regionálnej politiky v Rožňave

 dňa 14. novembra 2017

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Program:

1. Otvorenie
2. Plnenie uznesení
3. Návrh zásad participatívneho rozpočtu – Ing. Klára Leskovjanská 
4. Návrh rozpočtu mesta na roky 2018 - 2020 - 1. čítanie - Ing. Klára Leskovjanská
5. Občianske  združenie  MAS Gemer  -  Rožňava – súhlas  s podnájmom a zverejnenie 

zámeru priameho prenájmu nebytových priestorov – Ing. Vjesztová
6. Rôzne
7. Diskusia
8. Záver

Ing. Jarmila Jánošíková Roman Ocelník

tajomník komisie predseda komisie
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k     bodu č. 1 :   OTVORENIE

Predseda komisie prítomných privítal. Skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. Z účasti 
sa  ospravedlnil  Richard  Bachňák.  Predseda  komisie  následne  oboznámil  prítomných 
s návrhom  programu  zasadnutia  komisie  a dal  o ňom  hlasovať.  Program  bol  jednohlasne 
schválený. 

k bodu č. 2 : PLNENIE UZNESENÍ

Uznesenie 05/04/2017: 

Komisia  sa  bude  zaoberať  propagáciou  mesta  v zmysle  Nájomnej  zmluvy  a zmluvy 
o poskytnutí služieb č. 265/2014 na svojom plánovanom zasadnutí v mesiaci september 2017. 

Plnenie uznesenia sa presúva na najbližšie zasadnutie komisie, t.j. na február 2018. 

Uznesenie 01/09/2017: 

Pred každým nasledujúcim zasadnutím Komisie CR a RP zašle tajomník komisie všetkým jej  
členom Správu o činnosti TIC, ktorá je súčasťou každej faktúry, za služby v zmysle Nájomnej  
zmluvy a zmluvy o poskytnutí služieb č. 265/2014. Predložené faktúry budú za obdobie medzi  
jednotlivými zasadnutiami komisie.

Uznesenie zostáva v platnosti. 

Uznesenie 02/09/2017: 

Tajomník  komisie  bude  na  každé  ďalšie  zasadnutie  komisie  predkladať  všetky  nesplnené  
uznesenia.

Vzhľadom k zmene vo funkcii tajomníka komisie, toto uznesenie zostáva v platnosti.  

k bodu č. 3 :  NÁVRH ZÁSAD PARTICIPATÍVNEHO ROZPOČTU

Materiál  prezentovala  Ing.  Klára  Leskovjanská.  Prítomných  informovala  o princípoch 
a pravidlách  participatívneho  rozpočtu.  Materiál  bol  pripomienkovaný  aj  občianskymi 
združeniami a neziskovými organizáciami, ktoré sa budú potenciálne spolupodieľať na tomto 
rozpočte. Podľa § 4 bod 5: Maximálny finančný rámec na jeden predložený projekt nesmie 
byť  vyšší  ako  je  15  % z  celkového  schváleného  rozpočtu  na  participatívny  rozpočet  na 
príslušný rok. Mgr. D. Kemény ocenil zámer mesta, keďže týmto spôsobom budú financie 
smerované v prospech verejnosti.  

Uznesenie 01/11/2017: 
Komisia CR a RP odporúča schváliť materiál v predloženej forme.
 
Hlasovanie:
Za: 4
Proti: 0
Zdržal sa: 0

k bodu č. 4 : NÁVRH  ROZPOČTU  MESTA  NA  ROKY  2018  –  2020  1.  čítanie  - 
Ing. Klára Leskovjanská
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Ing. Leskovjanská informovala o návrhu rozpočtu mesta na roky 2018 – 2020. Návrh má 
zatiaľ informačný charakter, nie je ešte známa výška podielových daní a dotácií, výdavková 
časť  bola  spracovaná  na  základe  požiadaviek  odborov  a mestských  rozpočtových 
a príspevkových organizácií. Návrh rozpočtu je možné pripomienkovať do 15.1.2018 mailom 
Ing. K. Leskovjanskej.  

Uznesenie 02/11/2017: 
Komisia CR a RP berie na vedomie návrh rozpočtu mesta na roky 2018 – 2020 s  tým, že do  
15.1.2018 bude lehota na pripomienkovanie. 

Hlasovanie:
Za: 4
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

k bodu č.  5  : OBČIANSKE ZDRUŽENIE MAS GEMER – ROŽŇAVA – SÚHLAS 
S PODNÁJMOM  A ZVEREJNENIE  ZÁMERU  PRIAMEHO  PRENÁJMU 
NEBYTOVÝCH PRIESTOROV 

Materiál do komisie predstavila Ing. Nataša Vjesztová. Prítomných členov informovala, že 
občianske združenie MAS Gemer – Rožňava získalo štatút miestnej akčnej skupiny, ktorý je 
subjektom  verejno-súkromného  partnerstva,  zameraného  na  rozvoj  regiónu  predovšetkým 
v oblasti cestovného ruchu. Členmi združenia je okrem mesta Rožňava aj viacero okolitých 
obcí.  Ako kontaktné miesto pre verejnosť v styku s občianskym združením je  navrhovaná 
Turisticko-informačná kancelária na Nám. Baníkov 32, ktorú prevádzkuje ENVILAW, s.r.o. 
na základe „Nájomnej zmluvy a zmluvy o poskytovaní služieb“, uzavretej s mestom Rožňava. 
Zmluva je uzavretá na dobu určitú do 2.6.2019. Podľa § 6 ods. 1 zákona č. 116/1990 Zb. 
o nájme  a podnájme  nebytových  priestorov  v znení  neskorších  predpisov  nájomca  je 
oprávnený  prenechať  nebytový  priestor  alebo  jeho  časť  do  podnájmu  len  so  súhlasom 
prenajímateľa. Nakoľko Mesto Rožňava je jedným zo zakladajúcich členom miestnej akčnej 
skupiny MAS Gemer – Rožňava, je daný dôvod hodný osobitného zreteľa na prenechanie 
majetku mesto do nájmu podľa § 9a odst. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. Primátor P. 
Burdiga zdôraznil  prínos MAS Gemer – Rožňava pre mesto a pre celý okres.  C. Motyka 
vyjadril nespokojnosť s tým, že stratégia MAS Gemer – Rožňava nie je zverejnená, na čo Ing. 
Vjesztová vysvetlila, že tento materiál bude verejne prístupný, zatiaľ to bol len materiál OZ 
MAS GEMER. Následne C. Motyka vzniesol pripomienku k samotnému materiálu, pričom 
vyjadril  nesúhlas  s podnájmom  priestorov  v TIK  -  činnosť  TIK  by  mala  byť  zameraná 
prioritne na oblasť cestovného ruchu v meste, keďže následne môžu vzniknúť nezrovnalosti 
v oblasti jej zamerania. M. Štítnická vyjadrila svoje znepokojenie nad tým, že materiál bol 
doručený v krátkom časovom rozpätí pred zasadnutím komisie, preto nestihla ho naštudovať a 
nemôže k tejto téme zaujať kompetentný postoj.        

Uznesenie 03/11/2017: 
Komisia CR a RP neprijala uznesenie.

Hlasovanie:
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Za: 2
Proti: 0
Zdržal sa: 2 (Motyka, Štítnická)

k bodu č. 6 : ROZNE

1)  Mgr.  D.  Kemény  informoval  o odvysielaní  relácie  Cyklopotulky,  ktorá  sa  koncom 
septembra  natáčala  v Rožňave  a v okolí.  Táto  informácia  aj  s vysielacími  časmi  bude 
zverejnená na webovej stránke mesta.. 

2) Vzhľadom na dlhodobejšie absencie niektorých členom komisie a záujem novozvoleného 
poslanca  L. Takáča  o členstvo v komisii  CR a RP Mgr.  D.  Kemény navrhol  zvážiť  počet 
a zloženie komisie CR a RP tak, aby bola flexibilná a uznášaniaschopná. Otázka členstva L. 
Takáča v jednotlivých komisiách bude riešená priamo na zasadnutí mestského zastupiteľstva.

3)  Mgr.  D.  Kemény  informoval  o pracovnom  stretnutí  k pripravovanej  výstave 
SLOVAKIATOUR,  ktorá  sa  pravidelne  koná  začiatkom  roka  v Bratislave.  V súvislosti 
s prípravami R. Ocelník navrhol, aby bolo jednorázovo vyhotovených viac materiálov, ktoré 
by mohli byť distribuované na rôznych podujatiach a v TIK.

4) Uznesením Mestského zastupiteľstva v Rožňave č. 191/2017 bol schválený súhlas s tým, 
aby mesto Rožňava bolo jedným zo zakladajúcich členov Oblastnej organizácie cestovného 
ruchu v Rožňave a schválené členstvo mesta Rožňava v OOCR. Do najbližšieho zasadnutia 
mestského  zastupiteľstva  mali  byť  predložené  zakladacie  dokumenty  OOCR,  ale  ako 
informoval Mgr. D. Kemény a Ing. Vjesztová, zatiaľ neobdržali žiadne materiály.

5)  Ing.  J.  Jánošíková  predstavila  prítomným  žiadosti  dvoch  vydavateľov  o zaradenie 
propagácie mesta Rožňava do ich materiálov – Cestovný informátor (p. Čurilla) a Cestovný 
lexikon  (p.  Kolník).  Komisia  rozhodla,  že  finančné  prostriedky  na  propagáciu  budú 
smerované skôr na vyhotovenie vlastných propagačných materiálov a ich distribúciu, preto 
neodporučila investovať do propagácie týmto spôsobom.

6)  Členom  komisie  bol  odovzdaný  harmonogram  zasadnutí  mestského  zastupiteľstva 
a jednotlivých komisií na rok 2018.

k     bodu č.7:   DISKUSIA

Tento bod bol spojený s bodom č. 6 – ROZNE, z diskusií k jednotlivým bodov nevyplynuli 
žiadne závažné pripomienky a otázky.

ZÁVER

Predseda  komisie  následne  poďakoval  prítomným  členom  za  účasť  a zasadnutie  komisie 
ukončil. 

Roman Ocelník

predseda komisie
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